
 

 

 

Kort verslag algemene ledenvergadering wijkbelangenvereniging De Hofsteden 

gehouden op dinsdag 10 mei 2022 in het Dorpshuis te Nieuw-Roden. 

 

Aanwezig: Namens het bestuur: R. Uilenberg (voorzitter), B. Neven 

(penningmeester), H. Johannes (secretaris) 

Afwezig: A. van Wijngaarden (lid) 

 

Verder aanwezig: Mevr. L. van Roekel (gebiedsverbinder), mevr. Toxepeus, de 

heren H. Maat, W. Hagenaar, R. Meeng, J. Donkelaar, F. v.d. Werff, R. Kloostra, 

J. Dijkstra 

 

Opening 

Bert Neven opent de vergadering en heet allen van harte welkom. Sinds 2 jaar 

weer een fysieke ALV. Hij stel voor om Ronald Uilenberg te benoemen als 

voorzitter van de wbv.  

Allen zijn akkoord en daarmee is Ronald benoemd. 

 

Voorstellen bestuur 

Ronald stelt zich voor en vertelt waarom hij toegetreden is tot het bestuur. 

Daarna stellen Bert Neven en Henriëtte Johannes zich voor. Gemeld wordt dat 

Alex van Wijngaarden afwezig is.  

Tevens wordt vermeld dat Ad Bruin afscheid van het bestuur heeft genomen. Ad 

probeert op eigen titel meer AED’s in onze wijk te krijgen. 

 

Hierna stelt Leonie van Roekel zich voor. Leonie is gebiedsverbinder in onze wijk. 

Ze legt uit wat haar taak en rol als gebiedsverbinder inhoudt. Voor de wbv is zij 

het directe aanspreekpunt bij de gemeente.   

 

Door de aanwezigen worden vragen aan Leonie gesteld. 

- Wordt de brandgangen bij de schouw betrokken. Medegedeeld wordt dat deze 

niet altijd van de gemeente zijn maar vaak van de woningbouwcoöperaties of 

bewoners zelf. De brandgang achter de Kastelenlaan zal meegenomen worden 

tijdens de schouw 

- De containers aan de Doom staan te lang op straat als ze geleegd zijn. 

Ook de locatie waar ze neergezet worden is niet altijd even handig. 



Medegedeeld wordt dat hieraan moeilijk iets te doen is. Buurtbewoners 

zouden elkaar kunnen aanspreken maar dat wordt vaak als erg lastig 

ervaren.  

 

- Na het maaien blijft er gras achter op de voetpaden. Kan dit weggehaald 

worden? Leonie doet navraag. 

- Er wordt een vraag gesteld over de energietransitie. Leonie verwijst de 

vraagsteller naar de site: duurzaamnoordenveld.nu 

 

Jaarverslag 2021 

Het jaarverslag wordt ongewijzigd vastgesteld. Er worden enkele vragen gesteld 

die beantwoord worden. 

Dhr. Maat stelt zich beschikbaar om de nieuwsbrief mee te helpen rondbrengen. 

 

Financieel verslag 2021 

Bert beantwoordt een enkele vraag. Daarna wordt het bestuur decharge verleend 

voor het over het afgelopen jaar gevoerde beleid.  

 

15 Jarig bestaan WBV de Hofsteden 

In september bestaat de wbv 15 jaar. Dat willen we vieren met een 

kleedjesmarkt bij CBS de Hoeksteen en ’s middags met een vossenjacht. 

Daarvoor heeft zich 1 vos en 2 groepen opgegeven.  

Dhr. Hagenaar en Meeng geven zich als Vos op. Dhr. Dijkstra zal een post 

bemensen.  

We leggen uit dat we een putdeksel met ons logo willen laten stansen. Het gaat 

om 1 deksel nabij CBS De Hoeksteen. De gemeente neemt contact hierover op 

met betrokkene die de putdeksel kan stansen. 

Er zullen mogelijk nog 2 electriciteitskasten in onze wijk beschilderd worden. 1 

Door dhr. Meeng en 1 door een kinderdagverblijf.  

 

Rondvraag 

Gevraagd wordt naar de hondenpoeppaaltjes. Leonie vraagt binnen de gemeente 

wat mogelijk is.  

Verzocht wordt om in de nieuwsbrief achter het nummer het jaartal te vermelden 

Nu de energieprijzen stijgen is er meer overlast van houtkachels/paletkachels. 

Helaas kunnen wij daar niets aan doen. Mogelijk in de nieuwsbrief aandacht aan 

de overlast van houtrook schenken. 

 

De voorzitter bedankt Jan Donkelaar voor zijn inzet in het Platform van de wbv’s 

in Noordenveld.  

Hierna sluit de voorzitter de vergadering en nodigt een ieder uit om nog een 

drankje te drinken.    

 


